

钛合金振动尺修厂房水泥地面振动尺 建筑用振动尺 楼顶振动尺

产品名称	钛合金振动尺修厂房水泥地面振动尺 建筑用振动尺 楼顶振动尺
公司名称	济宁龙松工程机械设备有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:龙松 型号:LS-25 路面机械类型:摊铺机
公司地址	山东省济宁市府河东路26号
联系电话	0537-3628056 13020502364

产品详情

振动尺产品参数：

名称：ls-25

重量kg：25kg

外形尺寸mm：l2500*w1400*h960

驱动系统：软轴

动力：四冲程风冷汽油机

型号：本田gx35

最大输出功率kw（hp）：1.2（1.6）

最大转速rpm:5200

汽油箱容量l：0.65

震动尺产品简介

振动尺用于排出混凝土中的空气，刮平混凝土地面，增强混凝土的密度vibration feet used to expel air from the concrete, smooth concrete floor, the density of reinforced concrete

振动尺特点：

- I 机身轻巧，适用简便，安全compact, for easy, safe
- I 钛合金的刀片经久耐用，平整度高titanium alloy blade of durable,
- I 刀片长度适用1-3米smooth high blade length for 1-3 handle
- I 手柄高度可以调节，适合不同身高的操作者height can be adjusted, suitable for different sizes of blades to
- I 刀片更换简便the operator easily changed

龙松工程机械设备是12年金乡家族式老牌机械加工生产基地，原名磐龙工业机械制造七处，(磐龙工程机械厂、奥阿斯设备、金乡城建十五处第三车间、泰恒路面机械厂、缙城机械供销处(标准件生产部)、鑫诺小型切割机械厂等)设立在济宁的机械设备销售、技术咨询、采购的唯一办公处，现已全面整合成为龙松工程机械设备有限公司。以全新的经营模式来确保机械的品质优良；确保迅速的客服服务；确保机械的厂家直销。

is 12 jinxiang family type veteran mechanical processing production base, formerly known as pan dragon industrial mechanical manufacturing seven at, (pan dragon engineering machinery factory, and oas equipment, and jinxiang urban 15 at third workshop, and thai constant road machinery factory, and min city mechanical marketing at (standard production department), and sinosat small cutting machinery factory,) established in jining of mechanical equipment sales, and technical advice, and procurement of only office, now has full integration became ronson engineering mechanical equipment limited. a new business model to ensure that the mechanical quality; to ensure prompt customer service; ensure that the mechanical factory outlets.

龙松承诺范围：

为了客户的财产和公司信誉，客户可要求销售专员任何时段出示传真扫描公司的相关证书，机构代码等相关证明。客户可根据诸多证明在工商局、税务局等单位查验。但有销售专员拒绝出示证明时请拨打销售科三部办公室电话0537—2110389。

我们龙松所有产品保质一年，确保每个客户每个产品都有专人记录备案，我们免费提供非人为和非操作失误损坏零配件(使用性必损件、替用配件、消耗性配件和个别易损件除外)。

每个客户享有24小时技术免费质询,客户可根据需求联系到销售专员、销售经理或特定机械技术员。对于机械的一些操作或维护方面的问题将得到完全解答。

对于机械存在的重大问题，我们将分派专业的技术员，再根据路程等条件下以最快的速度到达客户所在地为客户解决机械问题。

for a client's property and business reputation, customer sales professional at any time can be requested to produce fax scan the associated certificate, organization code and other relevant certificates. customers can prove on many industrial and commercial bureau, tax bureau and other units identified. but sales please call the sales department when commissioner refused to show proof of three office phone 0537-2110389.

we all product shelf-long song one year to ensure that all personnel record for each product for each customer, we offer free non-human and non-error corrupted parts (use will wear parts, replaced by accessories, consumable parts and wearing parts).

each customer is entitled to 24-hour technical free questions, customers can demand access to sales, sales manager, or a specific mechanical technician. for issues relating to the operation or maintenance of the machinery will be fully answered.

for mechanical major problems exist, we will assign professional technicians, again based on road condition at full speed at the customer location for customers to solve mechanical problems.

联系人 (p.i.c) : 殷文真

手机(cel) : 13020502364 13455475927

传真 (fax) : 0537-2082378

qq (qq) : 2966696928

微信 (wxid) : longsongjixie

座机 (tel) : 0537-2110389 (销售科三部)

0537-3628056 (销售科一部)

0537-2110379 (技术科)

邮箱 (e-mal) : longsongjixie@163.com

网站 (web) : <http://www.longsongjixie.com>

本产品的品牌是龙松 , 型号是LS-25 , 路面机械类型是摊铺机 , 发动机型号是四冲程